
                                        Český svaz tanečního sportu 

                                       Usnesení valné hromady divize 

                                            11. Jihomoravská 

                                        konané dne 3.5. 2018 v Brně 

 

 

 

 

                                                               1. 

                                                    VH schvaluje 

 

1. předsedu VH a všech komisí (viz zápis) 

2. program jednání VH 

3. zprávu o činnosti představenstva JmD 

4. zprávu o hospodaření JmD 

5. zprávu o činnosti Dozorčí komise JmD 

 

                                                                2. 

                                                       VH zvolila 

 

 

1. Delegáty na Výroční konferenci ČSTS, která se bude konat dne 19.5. 2018 v 

Olomouci  

- 10 členů: 

  

Drha Michal IDT 10104002  

Drhová Klára IDT 10435335  

Přibyl Zdeněk IDT 10404362  

Kosmák Václav IDT 10403792  

Kohout Jan IDT 10633045  

Odstrčil Petr IDT 10403778  

Kazda Robert IDT 10403983  

Odstrčil Martin IDT 10404072  

Kubín Martin IDT 10402061  

Tománek Jan IDT 10100554  

 

- a 5 náhradníků v pořadí: 

 

1. Bárta Ladislav IDT 18053838  

2. Čech Jiří IDT 18013009  

3. Matoušek Vladimír IDT 10403853  

4. Bártová Eva IDT 18053845  

5. Florian Petr IDT 18045529  

 

 

 

 

 

 

 



 

                                                                3. 

                  VH JmD schválila návrhy pro jednání na Výroční konferenci ČSTS 

 
1. Znovuzavedení soutěží Jun-I-B 
2. Prosazení hlasování o MČR. JmD pověřuje Zdeňka Přibyla k jednání s VR a VpS o formátu MČR v 

kontextu s kategoriemi Seniorů. 
3. Prosazení hlasování o obnovení NRT. 
4. Divize požaduje nápravu v oblasti vypracovávání a zveřejňování zápisů všech rad a komisí, včetně 

příloh, návrhů rozpočtů, zpráv o hospodaření, ekonomických rozvah a konečných vyúčtování 
důležitých akcí organizovaných nebo dotovaných ČSTS resp. CDSS (i formou zakoupené reklamy) a to i 
zpětně. 

5. Divize požaduje doplnit chybějící soubory příloh Zápisů z VK 2016 a 2017 na webu ČSTS dle 
následujícího seznamu: 2016 - chybí zpráva DR, RR, Program činnosti na další období, místo Zprávy o 
hospodaření je Návrh rozpočtu 2016; 2017 všechny přílohy Zápisu VK2017 chybí. 

6. Divize požaduje do základních dokumentů doplnit povinnost tzv. legisvakanční lhůty , tj. uplynutí určité 
doby mezi platností schváleného a zveřejněného dokumentu a jeho účinností. K diskuzi je například 
minimální doba 30 dnů. 

 
VH JmD přijala do usnesení následující dotazy na Výkonnou radu: 
 

 Jakou má VR představu o budoucnosti seniorských kategorií v rámci ČSTS? 
 Jak je řešena povinná implementace GDPR? 
 Uvažuje ČSTS o zrušení divizí? Případně jaká bude náhrada systému divizí v oblasti volby zástupců na 

VK a v oblasti kontrolních mechanizmů ČSTS? 
 Jakým způsobem probíhá kontrola hospodaření CDSS? Proč má CDSS pouze jediného jednatele 
 Proběhla kontrola rekonstrukce sekretariátu (viz hlasováni VR 2017) a proč byl placen podstatnou část 

roku i pronájem sekretariátu starého? 
 Proč byla poskytnuta půjčka společnosti T.T.TRADE-VÍTKOVICE a jak byla konkrétně využita? Proč 

nebyla půjčka v dohodnutém termínu splacena a jaké budou uplatňovány sankce za nedodržení 
termínu splacení? Proč nebyla obdržena plánovaná dotace MŠMT na významné sportovní akce? Proč 
nebyli členové ČSTS o tomto problému v průběhu roku 2017 informováni? Kdy přesně došlo k podání 
žádosti o dotace z programu MŠMT? Co přesně znamená termín v zápisu VR z 20.2 2018 "za poskytnutí 
mediálního prostoru"? 

 Jak to, že podle na VK 2017 schváleného návrhu rozpočtu pro rok 2017 jsou náklady na CDSS a ČT 0,5 
mil a smlouvy ČSTS a CDSS s ČT v roce 2017 přesáhly 1,5 mil? ČSTS navíc měla plánováno 0 na TV (tj. 
všechny náklady měla nést CDSS) a bylo to 1 mil CDSS a 0,5 mil ČSTS. Nebyl tedy dodržen plán 
hospodaření. 

 Proč došlo k výraznému navýšení členských příspěvků? Ve kterém programu MŠMT je uvedena 
podmínka týkající se celkového finančního objemu členských příspěvků? 

 Jak bude svaz řešit rozdělování neúčelových dotací pro kluby? Budou tyto činnosti automatické? Proč 
nejsou zveřejněny přílohy Organizačního řádu A04 a A05 ? 

 Proč nejsou dosud zveřejněny účetní uzávěrky ve veřejném rejstříku? A proč není stále změněna 
aktualní adresa sídla spolku!? Účetní závěrku je ČSTS povinna zveřejňovat jako jakýkoli jiný spolek 
zapsaný ve veřejném rejstříku (viz § 21a zákona o účetnictví, platí od 1. ledna 2016).  

 

     

   Toto usnesení předkládá ke schválení VH JmD předseda návrhové komise Lenka Přibylová 

 

 

 

     

 


